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ZAPYTANIE 

 

Dot. organizacji śniadania prasowego.  

 

Szanowna Pani Prezydent,   

 

 w ubiegłym tygodniu zorganizowała Pani śniadanie prasowe dla mediów. Z wiedzy 

którą posiadamy wynika, że było ono „syte w jadło” niczym w dawnym Bizancjum oraz 

zgodnie z zasadą „przez żołądek do serca”. Jest to o tyle zaskakujące, że „na bogato” przyjęła 

Pani tych, którzy potem o Pani piszą. 

 W związku z powyższym, zwracamy się z prośbą o udzielenie odpowiedzi na 

następujące pytania: 

1. Czy wyżej wymienione śniadanie prasowe zostało sfinansowane ze środków Miasta 

Gliwice?  

2. W przypadku udzielenia pozytywnej odpowiedzi na pytanie nr 1, prosimy  

o informację jaki był koszt niniejszego śniadania prasowego?  

3. Jaki cel chce Pani osiągnąć goszcząc w tak „bogaty” sposób przedstawicieli mediów?  

 

Z wyrazami szacunku,  

 

Radni Rady Miasta Gliwice 

 

Łukasz Chmielewski  

Olaf Pest  

          

 


